



中國城社區健身中心隆重舉辦新籃球場開幕剪彩

7月16日下午1點，在中國城32街的社區健身中心，隆重舉辦了新籃球場開幕剪彩，市長 Frank Jason,CAVS 老闆 Len Komoroski ,CAVS 主席 Nic Barlage along 和現任CAVS 比賽解說的 Jim Chones 球星等人都到現場講話剪彩，並且和孩子們一起互動。

32街的健身中心現在有嶄新的籃球場，還有游泳池都是免費提供給社區居民，每月一次免費發菜也設在這裡，為大家提供服務。這就是美國政府對社區居民的關心。

當日，我再次感謝市長 Frank 在一個月前，在市

政府大樓升起五星紅旗，歡迎遠道而來的中國湖北十堰訪問團，衷心感謝他這10多年來領導和改變了克利夫蘭的面貌，同時我也感謝他多年對華人的支持，市長也講了一句讓我興奮的話：克利夫蘭永遠還有更大的機會為你敞開。

CAVS 老闆 Len Komoroski 也表示：CAVS 是深受廣大球迷喜歡的球隊，他也期待和歡迎更多的華人參與。在新的籃球場有CAVS 的 Logo 還有中國龍的圖案。更讓我感動的是我給CAVS 就任比賽解說的 Jim Chones 球星遞上伊利華報的時候，他告訴我他常常在中國超市拿伊利華報，我們高興一起合影(浦瑛)

AsiaTown celebrates Newly Refurbished Court at Sterling Recreation Center by OCA Greater Cleveland

The Cleveland Cavaliers unveiled a newly refurbished basketball court at Sterling Recreation Center Monday, July 16 at 1 p.m. with City of Cleveland Mayor Frank Jackson. The floor dedication was emceed by Cavs in-arena host Ahmaad Crump with Cavs CEO Len Komoroski and Cavs President Nic Barlage along with Director of Public Works Michael Cox and Division of Recreation Commissioner Sam Gissentaner.

The refurbished gym was made possible through the Cavalier's partnership with the City of Cleveland and is the third recreation in the city to be upgraded. Representing the team was some sports legends, including Austin Carr and Jim Chones who are now part of the Cavaliers broadcast team.

Also present at the ribbon-cutting were community

leaders from the AsiaTown neighborhood including Michael Byun, CEO of Asian Services in Action, Lisa Wong, President of OCA Cleveland - Asian Pacific American Advocates and co-founder of the Cleveland Asian Festival, Ying Pu, publisher of the Chinese Erie Journal and immediate past president of the Chinese Women Association of Cleveland, Steve Hom and his wife Jessica from Asia Plaza, Joe Fong, a Precinct representative for Ward 7 Councilman Basheer Jones, Chia-Min Chen, City of Cleveland Community Relations Asian Liaison, and families from the Asiatown neighborhood.

The fresh new space is a welcome to the many youth and families to play in as well as for community meetings and the monthly Fresh Produce giveaway for



the AsiaTown neighborhood that services over a hundred elderly from the Asian community. The program started late last year courtesy of the Cleveland Food Bank in anticipation of the upcoming move of Dave's Supermarket from their Payne Avenue location. After the official ceremony, coaches from the Cavaliers Academy ran a skills clinic with the Ward 7 youth in attendance. Cavaliers mascot Sir C.C. and Moondog were on hand to help with drills. The clinic and other activities for Monday's celebration were scheduled until 4 p.m. according to Sterling Recreation Manager Gabriel Ramos.

中華公所 2018 年獎學金 頒獎典禮

時間：2018年7月28日七時
地點：企城中華公所，地址如下
2168 Rockwell Ave., Cleveland, OH 4414

內容：(一) 總結中華公所 2017 年成績
(二) 頒獎典禮在敦煌用餐
參加評比的學生請于 7 月 15 日前到合豐超市交成績表。

中華公所主席
何明、林志生 示

慈濟志工服務社區

兩位師姑每週一雷打不動風雨無阻不論下雪天氣多熱都會在頂好超市推廣慈濟人文活動，很佩服她們的恆心耐力和用心以及總是不遺餘力做好自己，而且是做最好的自己。辛苦了，師姑們！今兒我是第一次還是路過，讓小 Gary 感受一下師姑奶奶們的辛苦。希望自己也能盡可能的參與其中。無限感恩師姑們(戴向陽報道)



大谷 OTAMI NOODLE

克城首家大谷日本面館專營各種正宗華素和海鮮風味日本拉面，口感勁道，並配精緻湯底，經慢火熬制，鮮美無比，配料十足，是美食家必到的餐館！(享用壽司和各式日本料理請到 Mayfield Heights 店)

Tel:(440) 442-7098; Add:1625 Golden Gate Plaza, Mayfield Heights, OH 44124-3490

日本料理 麵專賣

日本拉麵 壽司

Tel:(216)762-1815; Add: 234 Euclid Ave, Cleveland, Ohio 44114
Tel:(216)862-1400; Add: 11472 Euclid Ave, Cleveland, Ohio 44106

新店開張

三店均有 素食供應

Tel:(216)862-1400; Add: 11472 Euclid Ave, Cleveland, Ohio 44106